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Verslag Algemene Vergadering 

Datum:  25 februari 2025, 16.00 uur 

Locatie: de Rank 

Aanwezig: - Bestuur Bridge Soest: Ton Cornelissen, Henk van Dalen, John Hink,  

   Johan Keswiel, Betty van Dijk, Monique van der Horst 

   - 71 leden Bridge Soest 

1. Opening en mededelingen 

Voorzitter Ton Cornelissen heet alle aanwezigen welkom en speciaal aan Armand en 

Geertje Trippaers, die vanwege hun verhuizing naar Tiel vandaag officieel afscheid 

nemen van Bridge Soest en meldt: 

- dat deze Algemene Vergadering een vervolg is op de Algemene Vergadering van 18 

november j.l. ten behoeve van besluitvorming op een aantal voorstellen 

- dat de volgende Algemene Vergadering zal worden gehouden in februari 2026 op een 

donderdagavond, volgens eerder besluit over wisselende vergaderdagen 

- dat er een zaalmicrofoon is voor gebruik door leden indien inspraak gewenst is 

Er zijn vanuit de zaal geen mededelingen 

 

2. Verslag AV 18 november 2024 

wordt paginagewijs doorlopen en door de vergadering goedgekeurd 

 

3. Bestuursvoorstellen inzake  huurverhoging De Rank 

- De Rank blijft speellocatie Bridge Soest: door de vergadering goedgekeurd 

- Zomerbridge zal, met ingang van zomer 2026, worden teruggebracht van 3 naar 2x per 

week en wel op dinsdagmiddag en donderdagavond: door de vergadering goedgekeurd 

 

4. Financiële zaken 

      - Afschaffen reservering voor lustrum en ophogen van jaarlijkse post evenementen 

  De voorzitter licht toe, dat voor het optimaliseren van het clubgevoel het efficiënter  

  is om hier jaarlijks aandacht aan te geven in plaats van 1x per 5 jaar. Er is nu nog  

  een(spaar)potje van € 8.000 om dit te realiseren. 

  Vergadering keurt dit voorstel goed 

  Johanna Jansen vraagt of er bij een speciale gelegenheid, b.v. 25-jarig jubileum,  

  wellicht een extra viering mogelijk zou zijn? Dit wordt niet uitgesloten, maar is  

  aan toekomstige besturen om dit t.z.t. te beslissen. 

 - Begroting 2025 - 2026, ter goedkeuring 

   wordt door de penningmeester Johan Keswiel kort toegelicht  

  Vergadering keurt de begroting 2025 – 2026 goed 
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   - Denken & Doen –potje is bijna op. Er zal aan de gemeente opnieuw subsidie  

  worden gevraagd t.b.v. werving cursisten en leden  

 

5. Rondvraag en sluiting 

- Voorzitter Ton Cornelissen vraagt aandacht voor artikel 5, lid 4 van onze statuten, 

waarin beschreven staat, dat in een Algemene Vergadering iemand kan worden 

voorgedragen als erelid van Bridge Soest. Hij wil in dit kader aan de vergadering 

toestemming vragen om Dhr. Armand Trippaers te benoemen tot erelid van Bridge 

Soest. Dit voorstel wordt door de vergadering goedgekeurd met luid applaus! 

- Ton vraagt ook aandacht voor het mogelijk organiseren van een bridge-weekend op 

Locatie Ermelo ad ca € 300 p.p. voor 4 nachten all-inclusief en wil graag peilen of en 

hoeveel interesse hiervoor is. Door handopsteking wordt de interesse gepeild op ca. 20 

personen. Wordt vervolgd 

- Dhr. Teun v Rijsbergen vraagt om een presentielijst van deze vergadering, Monique van 

der Horst meldt, dat deze lijst ter ondertekening bij de ingang van de zaal zal worden 

neergelegd. 

- Dhr. Jan Broekhof vraagt aandacht voor het mogelijk stallen van een verzameling 

bridgeboeken, welke hij in zijn bezit heeft en die hij – als cultureel erfgoed Soest, o.a. van 

de hand van Rob Wetsland c.s. – graag zou willen achterlaten voor het nageslacht. 

Dit analoog aan een speciale bieb, zoals in denksportcentrum Amersfoort is opgezet. 

Armand Trippaers beaamt dit voorstel, heeft zelf ook veel materiaal hiervoor. 

Probleem is echter: geschikte ruimte en (vooral) goed beheer voor deze materialen 

- Dhr. Gerard Kolsloot meldt dat genoemde verzameling in Amersfoort inderdaad mooi is, 

maar helaas onbeheerd.. Hij stelt voor om de materialen aan te bieden aan het Bridge 

Museum in Leerdam of evt. bij Frans v.d. Velde (boekwinkel in Leeuwarden), beide opties 

tonen goed beheer. 

 

Voorzitter sluit de vergadering met een vlammende speech om Armand Trippaers, als 

afzwaaiend lid, bestuurslid, docent, icoon in het zonnetje te zetten en hem te 

verblijden met een passend cadeau (e-reader) en uiteraard bloemetje voor Geertje. 

Dit wordt door Armand en Geertje, alsmede alle aanwezigen, zeer op prijs gesteld! 

 

 

 
 

 

 

 

 
 


